



Stevnsgade Basketball | Bestyrelsesmøde

Referat af bestyrelsesmøde 22. maj 2025

Inviteret	Troels Schønemann, Anna Carmen Thomsen, Steffen Kampp (ref.), Jakob Olrik, Loubna Tahri, Kasper Bech, Betty Tesfay, Sam Metvier, Mikkel Hoffery
Fraværende	Troels (dog med online), Kasper
Tid og sted	Torsdag 22. maj 2025 19:00 - 21:15 i klublokalet, Nørrebrohallen
Dagsorden	Ønsker sendes til troels@stevnsgade.com i god tid
Pkt. 1	Bemærkninger til seneste referat
Referat	Der var ingen bemærkninger. Dog spurgte Steffen, som ikke var med sidst, til en bemærkning om, at "vi skal finde et bedre format for dommerbord". Hvad skal der gøres, og hvem gør det? Der var ikke rigtig nogen decideret plan, så den opgave ligger og afventer løsning - helst inden sæsonstart.
Pkt. 2	Sidste nyt fra det sportslige team v/ Carmen og Jakob
Referat	Det svære arbejde med at finde trænere til den kommende sæson er i fuld gang. Man kan mærke den udprægede mangel på kvalificerede trænere, der passer til vores klub og budget, men der tales med ca. en træner om dagen, og der tales med andre klubber om muligheden for at dele trænere og deres løn.
Beslutning	Sportsudvalget fortsætter bestræbelserne på at finde trænere.
Pkt. 3	Sidste nyt fra kontoret

<i>Referat</i>	• Der er udarbejdet og afleveret handleplan til KK i forbindelse med Sociale Partnerskaber for 2025-2027 på basis af forårets fællesmøder om KK's ønsker. Der er et opfølgende møde med Camilla fra KK 3. juni 14.30. • Fredags scrimmage for de 13-18-årige har ikke fungeret som ønsket og forventet, men vi gør sæsonen færdig. Evt. med lønnet hjælp. Og vender tilbage efter sommerferien i en version, hvor vi spidser blyanten yderligere. Vi tror på projektets kvaliteter. • Vi afholder 3x3 turnering i juni, hvis der er kommer tilmeldinger nok. Lige nu ser det lidt slattent ud. • Vi afholder Copenhagen Mini Cup igen til december. Datoen er ikke lagt fast. • Vi arbejder på en dato for sæsonens sidste trænersammenkomst.. • Vi arbejder på en dato for sæsonafslutningen. • Der er for tiden et projekt af SP-karakter i gang i Mimersparken, og flere er allerede planlagt for efteråret forskellige steder. • Vi skal lave Feriecamp i efterårsferien sammen med andre foreninger, og Rikke er godt i gang med at arrangere. • I samarbejde med Idrætsprojektet laver vi et uddannelsesforløb for vores unge trænere og juniorassistenter med hele seks undervisningsgange efter sommerferien. • Bilfri søndag, 14. september 2025 kl. 14.30-18. Vi deltager som sidst. • Vi deltager i Prøv en idræt lørdag 30. august kl. 12-14 i Hal 1A og stiller med mindst to trænere. • Vi er i samtale med en anden klub om i samarbejde at arrangere en international cup til december i bl.a. Nørrebrohallen. Steffen fortsætter snakken.
Pkt. 4	Status udviklingsudvalg og udviklingsdage
<i>Referat</i>	Ikke noget nyt. Punktet udgår.
Pkt. 5	Anvendelse af ny SP-bevillingsramme, herunder sammensætning af nyt sekretariat
<i>Baggrund</i>	Stevnsgade fik en ny bevilling fra KK som Social Partnerskabsklub f.o.m. årsskiftet 2025. Bevillingen er treårig. Bevillingen er i samme omgang steget med 25%. Dette sammen med en bevilling fra DIF/Get2Sport og et større råderum pga. overstået gældsafvikling gør, at vi måske kan kigge på at styrke vores sekretariat.

	Bestyrelsen ønsker at opskalere sekretariatet med en ekstra deltidsstilling, der sammen med Rikke skal udgøre et stærkt team bl.a. for at øge synligheden i hallen. Krav til profil og kompetencefordeling går i underudvalg.
<i>Beslutning</i>	Jakob og Troels sætter sig sammen og taler om, hvordan en arbejds- og kompetencefordeling kan se ud i Sekretariat 2.0.
Pkt. 6	Turneringsleder sæson 2025/26
<i>Referat</i>	Hverken Troels, TL 2024/25, eller Steffen TL 2021/24 er begejstrede for tanken om at tage endnu et år, men er ikke ved at løbe af pladsen. I stedet har de talt om at dele den mellem sig som hhv. ungdoms- og senior-TL. Muligheden for at betale os fra det drøftes, men både Troels og Steffen mener, at det er umuligt at prissætte på en måde, der reelt afspejler indsatsen. Sam mener, at han kan løfte opgaven for det beløb, der nævnes, da kontorarbejde som dette passer perfekt ind i hans arbejdsliv. Troels kigger i budgettet for at se, om et beløb af den foreslåede størrelse overhovedet er at finde.
<i>Beslutning</i>	Bestyrelsen beslutter en løsning med Sam som betalt TL, såfremt pengene er der. Troels kigger på budget.
Pkt. 7	Frivillig-borgmestre (Lund, CPH Mini Cup, Juleafslutning, sommerafslutning)
<i>Baggrund</i>	Vi ønsker flere hænder til at bære, når det gælder faste tilbagevendende events, så sekretariat og bestyrelse ikke overbebyrdes.
<i>Referat</i>	Lund: Loubna og Mikkel løber tilmeldingen i gang. Opgaven bør på sigt overdrages til andre frivillige end bestyrelsesmedlemmer. CPH Mini Cup: Rikke og Steffen er tovholdere som det er nu. Det skal gives videre til frivillige. Juleafslutning: Vi vender tilbage efter sommerferien. Sommerafslutning: Det er for snart til at overdrage. Rikke er i fuld gang.
<i>Beslutning</i>	Vi slukker brandene selv og må arbejde på med tiden at komme på forkant og uddelegere.
Pkt. 8	Samarbejde med BC Copenhagen, herunder morgentræning og camps.

<i>Baggrund</i>	Vi har i flere år ønsket at have mere fokus på et tættere samarbejde med BC Copenhagen, men det kniber med at få det til at lykkes, selv om det ikke skorter på god vilje fra begge sider.
<i>Referat</i>	Bestyrelsen ønsker mere struktur og vil gerne formalisere samarbejdet. Vi er nødt til at have en eller flere personer på, der har dette samarbejde som deres ansvarsområde, så vi kan begynde at se resultater.
<i>Beslutning</i>	Sam og Mikkel tager med glæde opgaven på sig.
Pkt. 9	Status økonomi og budget v/ kasserer
<i>Baggrund</i>	Kassereren giver en status
<i>Referat</i>	Vi har afdraget det sidste af vores arvegæld til KK pr. 1. maj 2025 D.d. har vi 696 medlemmer efter en støvsugning i krogene på de forskellige hold. Bemærk at det officielle tal er større pga. af løbende medlemsflow. Likviditeten ser fin ud. Vi har meget få restancer - ca. 27.000 kr., heraf blot 8.400,- fra nuværende medlemmer, resten er blevet ekskluderet. Vi har ikke hørt fra KK vedr. medlems- og lokalestøtte siden afleveringen af medlemstilskudansøgningen 1. maj, men det er sikkert, som det skal være. OB/OG DM har atter givet et mindre overskud trods nedskalering. I år var det i samme størrelsesorden som normalt. Vi har ikke fået penge endnu fra DBBF for vores udlæg ifm. Final 4, men det kommer vel. Vi modtager løbende 80% tilskud til træner-, leder- og dommeruddannelse fra KK, hvilket gør det muligt fortsat at sende medlemmer på uddannelse. Ellers er vi on par ift. budget. Ingen større overraskelser på nær mange bøder. Det er fx bøder for tekniske fejl, udeblivelser, sene aflysninger og brug af ulovlige spillere. Vi skal være bedre - se punkt nedenfor. Vi er tillige blevet varslet en udligningsafgift for ikke at stille med nok dommere til forbundstjeneste på niveau 3. Lotte er den eneste på listen. Det kan potentielt udmønte sig i en afgift til os.
<i>Beslutning</i>	Sam tjekker op på, om registreringen af dommere er retvisende, og hvordan vi skaber flere niveau 3-dommere.
Pkt. 10	Eksamenscase med H10 spiller
<i>Baggrund</i>	En spiller ønsker at lave eksamensopgave med Stevnsgade som case.

<i>Referat</i>	Lyder fint, men vi er presset på tid og taler om det ved en senere lejlighed.
<i>Beslutning</i>	(Fremkommet ved senere behandling) Troels tager en uddybende snak og kvalificerer projektet ift. klubben.
Pkt. 11	Workshop om forældresamarbejde
<i>Referat</i>	Vi er presset på tid. Udskudt til næste gang.
Pkt. 12	Status dommerudvikling v/ dommerudvikler
<i>Baggrund</i>	Sam orienterer
<i>Referat</i>	Mange unge dommere vil komme i niveau 2-forløb i den kommende sæson.
Pkt. 13	Årsmøde 2025
<i>Baggrund</i>	Årsmødet (tidligere Rigsdagen) er dansk basketballs øverste organ. Stevnsø kan deltage med tre repræsentanter og afgive tre stemmer.
<i>Referat</i>	Troels og Jakob deltager (men Jakob stemmer på vegne af Talata). Steffen skulle have deltaget og har tilmeldt sig, men må melde afbud alligevel. Kasper vil vist gerne, men mangler at melde tilbage. Boel får tilbuddet, hvis ingen andre vil (er siden spurgt og kan desværre ikke)
<i>Beslutning</i>	Vi spørger Kasper igen, så Troels ikke skal sidde alene og fedte med alt for mange fuldmagter.
Pkt. 14	Generalforsamling 2025
<i>Baggrund</i>	Ifølge klubbens vedtægter skal vi afholde GF inden udgangen af august.
<i>Referat</i>	Troels forbereder regnskab og budget med hjælp fra Steffen og vores interne revisor Karl. Dato ikke fastsat. Vi har et specielt punkt på dagsordenen, der gælder et nyt æresmedlem. Det første i 11 år.
Pkt. 15	Bøder til tekniske fejl, ulovlige spillere og udeblivelse
<i>Baggrund</i>	DBBF er begyndt at håndhæve udstedelsen af bøder og afgifter. Det har vi kunnet mærke i år jf. pkt. 9.

<i>Referat</i>	Klubben hverken kan eller vil betale bøder på vegne af enkelte spillere og trænere. Det må de selv klare - det er også den adfærdskorrektion, der er lagt op til fra forbundets side. På baggrund af et udkast fra Troels har Steffen skrevet en tekst, der - hvis vedtaget - vil kunne runddeles så spillere og trænere kan være ekstra opmærksomme f.o.m. næste sæson - ikke at det ikke gælder allerede!
<i>Beslutning</i>	Teksten rundsendes til Bestyrelsen til godkendelse.
Pkt. 16-20	Basketball akademi, v. Jakob. Samarbejde Nørrebro Fys. Status politisk arbejde Status SKU møde Forretningsorden light
<i>Referat</i>	Punkterne udsættes til næste møde pga. tidspres.
Pkt. 21	Eventuelt
<i>Referat</i>	● Bestyrelsen skal sommerhygge hos formanden. Doodle er oprettet ift. dato. ● Næste bestyrelsesmøde torsdag 26. juni kl. 19